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REFERAT Møte nr.:  1-2025 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  Dato: 12.2.2025 

Sted:  Posthuset, 21 etg, rom Sjøsiden,2131  Klokken 1200-1400 

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: 2 

 Til stede: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Eirik Hågensen (Jdir), Pål Danielsen (Jdir) Rolf 

Ringdal (Norsk lokomotivførerforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), Katja 

Jorinde Sandvik (studentrepresentant 2-24), Mekonnen Germiso (Jernbanevirksomhetenes 

sikkerhetsforening), Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund) 

Fravær: Roy Ero Mellembråten har sluttet og gått ut av styret. (Jernbanedirektoratet venter på at 

Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening vil finne nye kandidater til styret.) 

Kopi til:     
  

 Godkjenning av innkalling og referat 
Godkjent  

 Informasjonssaker 

• Lokførerskolen 20 år – jubileum 

• Brukerråd 25.2.2025 

• Ansettelser - lærere 

• 13.mai Fagskolekonferanse Kristiansand 

• Arbeidsmiljø og studiemiljø – tiltak 

• Kandidater som ikke har blitt tilbudt sertifisering i foretak 

• Statsråden i Stortinget (Europautvalget) 

• Opptak og markedsføring mars 2025 
 
Styreleder takket av studentrepresentanten og ønsket henne lykke til med eksamen neste uke 
Vedlegg 7 presentasjonen 

Saksnr.  

  

1 Samlingsbasert studie –  
Vedlegg: 1 og 2 
Rektor informerte om studiet. Han informerte om at studenter opplever at lokomotivførere spør 
om hvordan studiet er. 
Ansatterepresentant informerte om at skolen bruker mye tid og ressurser for å utvikle nye 
læremidler for både samlingsbasert og stedbunden undervisning. Det er et løft for skolen. 
Styret framhevet at det er naturlig at nye utdanningstilbud kan gjøre at noen undrer seg om 
kvaliteten i eksisterende utdanning. Styret var samstemte om at kvaliteten synes å være god. 
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

2 3. tertialrapport rapport 2024 
Vedlegg: 3 
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

3 Kvalitetsrapport 2024 
Vedlegg 4 og 5 
Styret takket for en god rapport. 
Tanker som kan videreutvikles i rapport for 2025: 
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• Vise til endringer, aktiviteter og utviklingsarbeid som følge av at revisjoner har påpekt 
avvik eller forbedringspunkter, dvs. lukke kvalitetssløyfen. 

• Savnet en diskusjon om årsak til frafall blant studenter på gruppenivå (bakgrunn, 
utdanning med videre.) 

• Diskutere mer om bransjens tilbakemeldinger om mangler eller utviklingsområder skolen 
bør ta tak i.  

• Skrive mer om utfordringer som skolen arbeider med, for eksempel turnover blant 
ansatte. 

 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

 Virksomhetsplan 2025 
Vedlegg 6 
 
Styret mener det er viktig at skolen har en virksomhetsplan.  
Dersom planen skal diskuteres i styret, bør det være et bedre grunnlagsmateriale for å kunne 
diskutere den. 
Rektor informerte om at planen er skolens arbeidsdokument som framhever fokusområder i 
2025. Planen har blitt arbeidet med høsten 2024 i personalet og ledelsen.  
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

25 Eventuelt 
 
Ansatte-representanten tok opp «turnover» blant lærere på skolen. Dette ble også tatt opp i 
forrige møte. Representanten er bekymret for hvordan skolen skal klare å lukke 
kompetansegapet, når ansatte med god kompetanse slutter. Rektor informerte om at skolen 
arbeider systematisk med dette, både i ledergruppa og blant de ansatte. Skolen har for tiden fått 
flere kandidater til nye stillinger.  
 
Representanten fra Norsk Lokomotivførerforbund informerte om at Norsk Lokomotivførerforbund 
vil be et konsulentbyrå å vurdere kvaliteten på kandidater fra de får studieplass ved skolen til de 
er ferdig sertifisert. De ba skolen stille opp for byrået, dersom ansatte blir spurt om å gi 
tilbakemelding om skolens utdanning. 
 
Representanten fra Norsk Lokomotivførerforbund informerte om at forbundet er bekymret for 
antall kandidater skolen tilbyr plass i opptaket mars 2025. (Jf. sak i forrige styremøtet: Opptak) 
De mener antallet studieplasser er for høyt, og ber Jernbanedirektoratet om å vurdere om skolen 
bør ta inn færre på hvert kull. Norsk Lokomotivførerforbund vurderer å informere i sosiale medier 
om at forbundet  er usikre på om lokomotivførerkandidater vil kunne bli sertifisert etter 
eksamen. 
 
Det var enighet i styret om at merknader som skal referatføres «som prinsipp» bør utarbeides i 
møtet.  

 Neste styremøter 2025: 4.6. 2025 kl 0900 på skolen 

 


